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ZÁPIS Z VÝBORU MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 5/24 

Místo konání: MKS Mníšek pod Brdy, Na Oboře 610, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 16. 10. 2024 od 18:00 hodin 

 

Přítomni:  

Veřejný sektor:  

Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura 

Obec Hvozdnice, Helena Kučerová, ZS2 infrastruktura 

Město Mníšek pod Brdy, Petr Digrin, ZS1 sociálno, zastoupen na základě PM P. Přecechtělem 

Obec Zahořany, Pavel Přecechtěl, ZS4 kultura 

 

Soukromý sektor: 

Magdaléna o.p.s., Martina Jocovová, ZS1 sociálno 

AV BOX, Roman Lepší, ZS4 kultura 

Martina Droppa, ZS3 enviro 

Jitka Barlová, ZS1 sociálno, zastoupena na základě PM M. Jocovovou  

 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny), Lucie Sedláková (MAS Hřebeny) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 18:00 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 8 členů MAS, z toho 4 členi z veřejného sektoru a 4 členi ze soukromého 

sektoru. 3 přítomní jsou ze ZS1 sociální oblast, 2 přítomní ze ZS2 infrastruktura, ze ZS3 enviro je 

přítomný 1 zástupce a 2 zástupci jsou ze ZS4 kultura. Byla dodržena podmínka, že veřejný sektor, ani 

žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu. Výbor je tedy usnášení schopný. 

V úvodu projednávání se přihlásily Martina Droppa a Markéta Polívková (za obec Klínec) a oznámily 

střety zájmu – projednávání bodů, v němž jsou ve střetu zájmu se nezúčastnily, stejně tak příslušných 

hlasování. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatelku Martinu Jocovovou. Před 

hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. V5/24/1: Výbor MAS Hřebeny, z. s. souhlasí se způsobem ověření a provedení 

zápisu.        

Výsledek hlasování:       Pro:             8                     Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V5/24/1 bylo schváleno. 
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Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem schůze Výboru MAS Hřebeny, z. s. č. 5/24. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V5/24/2: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program schůze: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení žádostí v 1. výzvě SP SZP 

3. Schválení přesunu alokací ve Fichi 4 a Fichi 6 v 1. výzvě SP SZP 

4. Schválení projektu v 1. výzvě SP SZP po převodu zbývající alokace 

5. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL) 

6. Schválení přijetí nového člena do spolku MAS Hřebeny, z. s. 

7. Závěr (dotace KS MAS)  

Výsledek hlasování:        Pro:           8                 Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V5/24/2 bylo schváleno. 

 

2. Schválení žádostí v 1. výzvě SP SZP 

Dne 13. 9. 2024 skončil termín pro podávání projektových záměrů v 1. výzvě intervence 52.77 LEADER 

– SP SZP. V rámci výzvy byly vyhlášeny fiche 4 (Podnikání malých a středních podniků), fiche 5 (Základní 

služby a obnova obcí) a fiche 6 (Neproduktivní infrastruktura v krajině). 

Do fiche 4 byly zaslány 3 žádosti o dotaci (od žadatelů Jana Abta – Inovace do zemědělství; Zuzany 

Čepičkové – Modernizace farmy a Martiny Droppy – Zemědělská technika). 

Do fiche 5 byly zaslány 3 žádosti o dotaci (od žadatelů obce Bratřínov – Spolkový dům Bratřínov; obce 

Líšnice – Občanská vybavenost v obci Líšnice a obce Klínec – Revitalizace hřbitova Klínec). 

Do fiche 6 byla zaslána 1 žádost o dotaci (od žadatele obce Líšnice – Obnova polní cesty a stezky). 

Během září 2024 probíhal dle Interních postupů proces věcného hodnocení, včetně vyhodnocení a 

schválení seznamu dle dosažených bodů. Na základě těchto hodnocení vytvořila Výběrová komise 

seznam projektových žádostí, které splnily podmínky věcného hodnocení (viz níže).  

Před hlasováním byly dle Interních postupů všemi členy podepsány Etické kodexy. 

 

FICHE 4: 

Členům Výboru byly s předstihem zaslány k prostudování podklady (Záznam z jednání Výběrové 

komise spolu s bodovým hodnocením a stanoveným pořadím ve fichi) k výzvě č. 1 SP SZP.  

Projednávání bodu se nezúčastnila Martina Droppa a z důvodu dodržení poměru hlasování 

veřejný/soukromý sektor se hlasování nezúčastnila Markéta Polívková (obec Klínec). 

 

Návrh usnesení č. V5/24/3: Výbor schvaluje posouzení přidané hodnoty projektů ve fichi 4 a výběr 

Žádostí o dotaci ve fichi 4 ve Výzvě č. 1 SP SZP MAS Hřebeny, z. s., v pořadí stanoveném dle bodového 

hodnocení, na které stačí finanční prostředky alokované na danou výzvu a fichi v souladu s nastavenými 

postupy MAS: 

 

Žadatel Projekt Body Pořadí Min. počet bodů 

Jan Abt 
 

Inovace do zemědělství – planýrovač, 

technologie úpravy vody, dron 90 1 ANO 

Zuzana Čepičková 
Modernizace farmy -  

Nákup kontejnerového nosiče a 
90 2 ANO 
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podvalníkového přívěsu, rozvody 

teplé vody 

Martina Droppa 

Zemědělská technika – vozidlo pro 

zemědělství Traxter 6x6 DPS HD10 80 3 ANO 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   6 Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení č. V5/24/3 bylo schváleno. 

 

FICHE 5 

Členům Výboru byly s předstihem zaslány k prostudování podklady (Záznam z jednání Výběrové 

komise spolu s bodovým hodnocením a stanoveným pořadím ve fichi) k výzvě č. 1 SP SZP.  

Projednávání bodu se nezúčastnila Markéta Polívková (obec Klínec). 

 

Návrh usnesení č. V5/24/4: Výbor schvaluje posouzení přidané hodnoty projektů ve fichi 5 a výběr 

Žádostí o dotaci ve fichi 5 ve Výzvě č. 1 SP SZP MAS Hřebeny, z. s., v pořadí stanoveném dle bodového 

hodnocení, na které stačí finanční prostředky alokované na danou výzvu a fichi v souladu s nastavenými 

postupy MAS. Projekt od žadatele obce Klínec, který byl třetí v pořadí a na něj už nestačila přidělená 

alokace fiche, byl přesunut do usnesení po schválení převodu zbývající alokace z fiche 4 a fiche 6 a 

následném součtu bilance. 

 

Žadatel Projekt Body Pořadí Min. počet bodů 

Obec Bratřínov 
 

Spolkový dům Bratřínov 85 1 ANO 

Obec Líšnice 
 

Občanská vybavenost v obci Líšnice 78 2 ANO 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   7 Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení č. V5/24/4 bylo schváleno. 

 

FICHE 6 

Členům Výboru byly s předstihem zaslány k prostudování podklady (Záznam z jednání Výběrové 

komise spolu s bodovým hodnocením a stanoveným pořadím ve fichi) k výzvě č. 1 SP SZP.  

 

Návrh usnesení č. V5/24/5: Výbor schvaluje posouzení přidané hodnoty projektů ve fichi 6 a výběr 

Žádostí o dotaci ve fichi 6 ve Výzvě č. 1 SP SZP MAS Hřebeny, z. s., v pořadí stanoveném dle bodového 

hodnocení, na které stačí finanční prostředky alokované na danou výzvu a fichi v souladu s nastavenými 

postupy MAS: 

 

Žadatel Projekt Body Pořadí Min. počet bodů 

Obec Líšnice 
 

Obnova polní cesty a stezky 
 

78 1 ANO 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti: 0    Zdrželi se: 0  

Usnesení č. V5/24/5 bylo schváleno. 
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3. Schválení přesunu alokací ve Fichi 4 a Fichi 6 v 1. výzvě SP SZP 

Projednávání bodu se nezúčastnila Markéta Polívková (obec Klínec). 

Do fiche 5 byly předloženy 3 projekty, které požadovanou výší dotace dohromady převyšovaly 

přidělenou alokaci. Dle schváleného „Způsobu výběru projektů na MAS“ (upravuje postupy MAS ve 

výzvách SP SZP), bodu 10. Přesun alokace v rámci výzvy lze převést nedočerpané prostředky mezi 

jednotlivými fichemi. Vzhledem ke skutečnosti, že ve fichi 4 je bilance + 1 028 395,- Kč a ve fichi 6 je 

bilance + 260 000,- Kč (viz Záznam z jednání výběrového orgánu SP SZP), Výbor navrhuje převést 

všechny tyto prostředky do fiche 5 za účelem podpoření všech podaných projektů ve fichi 5 (v opačném 

případě by zde zůstal poslední projekt nepodpořen). 

 

Návrh usnesení č. V5/24/6: Výbor schvaluje přesunout zbývající prostředky z fiche 4 a fiche 6 do fiche 

5, v níž je součet všech požadovaných dotací vyšší než přidělená alokace.  

 

Výsledek hlasování:  Pro:    7 Proti: 0    Zdrželi se: 0  

Usnesení č. V5/24/6 bylo schváleno. 

 

4. Schválení projektu v 1. výzvě SP SZP po převodu zbývající alokace  

Projednávání bodu se nezúčastnila Markéta Polívková (obec Klínec). 

Bilance fiche 5 po převodu zbývajících prostředků z fiche 4 a fiche 6 je + 2 633 191,- Kč. Výbor MAS 

rozhodl v souladu s dokumentem „Způsob výběru projektů na MAS“, který upravuje postupy MAS ve 

výzvách SP SZP. Důvodem přesunu prostředků je podpoření všech podaných projektů, které splnily 

podmínky výzvy. 

 

Návrh usnesení č. V5/24/7: Výbor schvaluje posouzení přidané hodnoty projektu ve fichi 5 a výběr 

Žádosti o dotaci ve fichi 5 ve Výzvě č. 1 SP SZP MAS Hřebeny, z. s., dle bodového hodnocení, na které 

stačí finanční prostředky alokované na danou výzvu a fichi v souladu s nastavenými postupy MAS:  

 

Žadatel Projekt Body Pořadí Min. počet bodů 

Obec Klínec 
 Revitalizace hřbitova Klínec 75 1 ANO 

 

Výsledek hlasování:  Pro:    7 Proti: 0    Zdrželi se: 0  

Usnesení č. V5/24/7 bylo schváleno. 

 

5. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL)   

IROP  

V rámci programu IROP jsou již ukončené 3 výzvy od MAS (Hasiči, Sociální služby a Vzdělávání).  

V rámci opatření Hasiči prošly úspěšně hodnocením formálních náležitostí a přijatelnosti projektové 

žádosti od obcí Klínec a Jíloviště. Obec Klínec má již vydaný právní akt, obec Jíloviště splnila podmínky 

pro vydání právního aktu a nyní čeká na jeho vydání ze strany MMR. V současné chvíli jsou od obcí 

Hvozdnice a Bratřínov podané žádosti ke kontrole do systému ISKP21+ a čekají na kontrolu. Obec 

Líšnice projektovou žádost podala, ale po zaslaných připomínkách zástupkyně obce vyhodnotila, že se 

o podporu dále ucházet nebude. 

 



5 
 

V rámci opatření Sociální služby má žadatel Magdaléna o.p.s. pro svůj projektový záměr již vydaný 

Právní akt ze strany MMR a realizuje. Druhá projektová žádost ve výzvě na Sociální služby (žadatelem 

je město Mníšek pod Brdy) je nyní vrácena k přepracování v ISKP21+.  

 

Projektová žádost do výzvy na Vzdělávání od žadatele města Mníšek pod Brdy taktéž úspěšně prošla 

hodnocením formálních náležitostí a přijatelnosti a má již vydaný Právní akt.  

Samozřejmě nadále trvá podmínka pro naplnění finančního milníku daná Řídícím orgánem, aby 

projektové záměry byly zcela naplněny do konce června 2025 (žadatelé tuto skutečnost znají). 

 

OPZ+ 

Během letních měsíců proběhly plánované komunitní tábory u 9 organizací (BIOSFIT, z. s., Junák – Český 

skaut, Petra Vaňková, Rodinné centrum Essentia, z. s., Sportovní klub Esmarin, TOM Lvíčata Jíloviště, 

Montessori školy Andílek, Jezdecký klub Mníšek pod Brdy, Junák – český skaut, středisko Vltava Vrané 

nad Vltavou, z. s.) a také další podpořené komunitní akce (BiosFit, z. s., Junák Český Skaut – oddíl 

Svatopluk, Montessori školy Andílek, Obec Klínec, RC Essentia, SK Mníšecko a TJ Sokol MpB). 

Stále je otevřeno Komunitní centrum v Mníšku pod Brdy pro mládež – nabízí možnost smysluplného 

trávení volného času pod vedením zkušených lektorů. Probíhají akce pro seniory organizované městem 

Mníšek pod Brdy (umělecké či vzdělávací – např. trénování paměti), u veřejnosti oblíbené a žádané. 

Dále byla spolu se zástupci obcí řešena služba Senior taxi, respektive rozšíření služby do více obcí. Tato 

služba se nyní rozšíří do Řitky, Klínce, Zahořan, Hvozdnice a Bojanovic. V současnosti pracovní tým 

dolaďuje detaily smlouvy s poskytovatelem služby a jednotlivé lokace.  

Další řešenou aktivitou byly zaměstnanecké programy, avšak odezva byla slabá. Ve hře jsou město 

Mníšek pod Brdy a Hvozdnice, stále jsme se však nedostali k finálnímu řešení ani návrhu DPP pro 

případného pracovníka. 

Proběhlo vyhodnocení 3. sledovaného období, byla schválena 2. zpráva o realizaci s připomínkami 

(týkají se důrazu na komunitní práci, monitoring podpořených osob a průběžné vyhodnocování 

pokroku). V říjnu 2024 proběhla projektová schůzka realizačního týmu, kde byly prezentovány pokroky 

a informace o projektu a přiděleny úkoly na další období.  

Koordinátorka důrazně upozorňuje na nutnost dokládání podkladů v předem stanovený termín a 

v závazné podobě. Jak příjemce, tak i oba partneři (město Mníšek pod Brdy a organizace Magdaléna 

o.p.s.) znají své povinnosti plynoucí z uzavřené Smlouvy o partnerství a pro hladký průběh, koordinaci 

aktivit a dodržení podmínek vůči donátorovi je nutné všechny podmínky dodržovat. Město Mníšek pod 

Brdy podklady ve stanovených termínech opakovaně nedodává a podklady nejsou v požadované 

kvalitě a formě. Může dojít k variantě, že zpráva o realizaci a žádosti o platbu nebude potřebné 

informace a data obsahovat a na základě toho pak nedojde k vyplacení finanční dotace. Pokračování 

projektu bez finanční podpory nebude ze strany MAS jakožto příjemce možné. 

 

OPTP 

Ke dni 30. 9. 2024 byl řádně ukončen projekt OPTP na osobní výdaje zaměstnanců a paušál na chod 

kanceláře. Projekt měl celkem 7 sledovaných období, po skončení každého období byla předložena ke 

schválení žádost o platbu a zpráva o realizaci. V současné chvíli je předložena závěrečná žádost o platbu 

a zpráva o realizaci. Celkem bylo schváleno 2 534 635,56 Kč (započítána i závěrečná ŽoP). Před 

ukončením projektu byla podána žádost o změnu, jejíž předmětem byla úprava hodnoty indikátorů. 

Tato žádost byla schválena, pro projekt se v zásadě nic nemění. 

V srpnu 2024 byla schválena následující žádost o podporu z programu OPTP pro pokrytí výdajů 

pro následující roky fungování MAS Hřebeny. Tato žádost ve výši 3 307 276,80 Kč. 
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Nová zelená úsporám Light  

V termínu 22. 5. - 25. 6. 2024 byl pozastaven příjem žádostí do AIS. Po opětovném spuštění byly 

aktualizovány Závazné pokyny pro žadatele – hlavní změny jsou možnost čerpání pouze z jednoho 

opatření na plnou výši dotace (nyní až 250 000 Kč, dosud byla částka rozdělena na část zateplení a část 

ohřev vody), změna výpočtu dotace u výplní otvorů (dveře a okna, nyní dle plochy v m²) a snížení částky 

dotace za instalaci systému pro ohřev vody. Též je nyní přidána podmínka, že žadatel nesmí vlastnit 

žádnou další nemovitost určenou k bydlení (týká se starobních důchodců). 

Během léta až do současnosti byli kontaktováni ti žadatelé, kterým uplynul rok od schválení dotace a 

kteří nepožádali o vystavení Zprávy o provedených opatřeních (žadatelé jsou povinni doložit realizaci 

projektu spolu s touto zprávou). Nyní tak dokončujeme doložení realizace v těchto projektech. 

Novinkou je od září 2024 zařazení opatření výměna kotlů do programu NZÚL (dříve tato administrativa 

spadala pod Krajské úřady). Vlastníci kotlů, které spadají do 1. nebo 2. emisní třídy, nesmí tato topidla 

používat, v opačném případě se vystavují riziku pokuty – pro ně je určen program Výměna kotlů.  

V současné chvíli máme 54 zcela ukončených žádostí z celkových 74 podaných (a u dalších čekáme na 

schválení podané žádosti nebo již doložené realizace k celkovému ukončení). V součtu činí přidělené 

dotace částku 8 856 443 Kč, z celkem 27 různých obcí. Nejčastěji se jedná o výměny oken a dveří a též 

instalace FVE. 

 

6. Schválení přijetí nového člena do spolku MAS Hřebeny, z. s. 

Předsedkyně informovala přítomné o doručené partnerské přihlášce do spolku ze dne 25. 6. 2024 od 

subjektu:  

Gabriela Křístková, fyzická osoba, zájmová skupina 3 (environmentální oblast). 

Výbor posoudil splnění podmínek k členství – prokazatelné působení žadatele na území MAS. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. V5/24/8: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje přijetí nového člena do spolku.       

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V5/24/8 bylo schváleno. 

 

7. Závěr 

V listopadu 2024 budou doloženy podklady k dotaci od Krajské sítě MAS (51 tis, 5% spoluúčast). 

Prostředky budou využity na kofinancování nákladů OPTP (pokrytí DPP v projektu a odměn). Dále 

zaměstnankyně před doložením podkladů dle Smlouvy prověří, zdali lze prostředky využít i pro 

program OPZ+. 

 

Návrh usnesení č. V5/24/9: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje využití prostředků z dotace od KS MAS 

na kofinancování provozních výdajů.      

Výsledek hlasování:       Pro:                 8                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V5/24/9 bylo schváleno. 

 

 

V rámci publicity a celkové propagace spolku budou vycházet pravidelné články do místních 

zpravodajů, na weby a pro členy. Dále předsedkyně navrhla vytvoření upomínkového předmětu MAS. 

 

Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. Na závěr předsedkyně 

poděkovala přítomným za účast a ve 20:00 hod. schůzi ukončila. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   18. 10. 2024 
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Zapisovatelka:     Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelka:     Martina Jocovová                                      …………………………………………………….. 

 

Předsedkyně:      Markéta Polívková                                    …………………………………………………..…. 


